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Verslag van de 44e Algemene Ledenvergadering van de Belangenvereniging Rimburg, 
gehouden op 28 mei 2024, om 19:30u, in de zaal van het Gemeenschapshuis D’r Eck. 

 

1. Opening. 

Voorzitter Angela Stijfs heet iedereen van harte welkom op deze reguliere Algemene 
Ledenvergadering.  Een bijzonder welkom aan de nieuwe buurtopbouwwerker van 
Welsun, de heer Gilbert Vermeulen en aan de nieuwe buurtcoördinator van de 
Gemeente Landgraaf, de heer Arryan Leyba. Beide heren stellen zich voor aan de 
vergadering en geven in het kort aan wat hun rol is.  

Afmeldingen; 
Mien Dassen, Rene Heijnen en Jos Bastiaansen 

 
2. Vaststellen van de agenda. 

De agenda wordt door de vergadering vastgesteld, zoals die in de nieuwsbrief aan de 
leden is toegezonden.  
 

3. Vaststelling notulen van 23 >21 november 2023 en van 8 maart 2024 

De notulen van de algemene ledenvergadering vergadering van 21 november 2023 en 
van 8 maart 2024 zijn op de website gepubliceerd. Daarnaast hebben nog een aantal 
papieren versies ter inzage gelegen. De notulen van de vergadering van 3 november 2023 
worden vastgesteld, conform het concept. 

Op de notulen van 8 maart 2024 wordt opgemerkt dat de afmelding van de familie 
Kleijnen niet is vermeld. Met die opmerking worden ook deze notulen vastgesteld. 

4. Mededelingen: 
a. Stand van zaken m.b.t. de statutenwijziging en de problematiek rond het 

lidmaatschap. De voorzitter zegt dat de notaris momenteel nieuwe 
concept-statuten opmaakt, waarin uitgebreid wordt stilgestaan bij het 
lidmaatschap in relatie tot de contributie en het stemrecht. Ook worden 
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de statuten aangepast aan de nieuwe wetgeving omtrent 
aansprakelijkheid bestuursleden. Als de notaris zijn werk heeft gedaan 
zullen de nieuwe statuten in de volgende vergadering aan de leden ter 
vaststelling worden voorgelegd.  
De notaris heeft wel al onderzocht hoe lang iemand bestuurslid kan zijn. 
Het blijkt dat dit in totaal 4 termijnen kan zijn, nl. de benoeming en 3 extra 
termijnen. 

B = functieverdeling bestuur; voorzitter > Angela, Penningmeester Anita, secretaris Joep. 
Jan bestuurslid zonder functie (oren en ogen Rimburg) 

b. Ingekomen brief is een brief van het Kerkbestuur met de uitnodiging om 
deel te nemen aan de sacramentsprocessie op 9 juni.  

c. De gemeente organiseert een Festival Duurzaam Landgraaf op 8 
september van 11 – 17 uur Rimburgerhoeve. 
www.festivalduurzaamlandgraaf.nl . Dit festival is voor iedereen 
toegankelijk. 

 
5. Verloop inning contributie 2024  

De Penningmeester geeft in het kort aan wat de resultaten zijn van de contributie 
inning. De bestuursleden hebben de leden en de nieuwe inwoners bezocht. Dat 
heeft 5 nieuwe leden opgeleverd. De financiële gegevens worden nu in orde 
gemaakt, waarna de kascontrole kan plaatsvinden. De kascontrolecommissie 
bestaat uit Jo Linsen en Paul Custers. 

6. Reacties enquête/rondgang      

De Voorzitter zegt dat de enquête, die bij de leden is bezorgd een aantal bruikbare 
suggesties heeft opgeleverd.                                                                                                                 
Uiteraard is de verkeerssnelheid en de parkeeroverlast nog steeds het meest 
genoemd. Dit thema blijft ook voortdurend op de agenda in het overleg tussen de 
Belangenvereniging en de gemeente. Daarnaast wordt het snoeien van 
wandelpaden, snoeien bij de wegversmalling Kraanweg, herstellen trappen bij de 
Hex genoemd. 

Het bestuur zal een prioritering aanbrengen op basis van haalbaarheid. Uiteraard 
wordt de voortgang in de Algemene Ledenvergadering teruggekoppeld. 

7. 20-jarig bestaan Belangenvereniging en viering 80 jaar bevrijding 6-10-2024 

Joep kleinen zegt dat de Belangenvereniging dit jaar 20 jaar bestaat. Ondanks dat dit 
geen officieel jubileum is willen we er toch bij stil staan. Jean Paulssen is benaderd 
om de bijzondere verhalen van Rimburgers op te schrijven uit de tijd dat ons dorp 
eind september 1944 tussen 2 fronten ingesloten lag en daardoor volledig was 
afgesneden van de rest van Nederland. In samenwerking met Zangvereniging 
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Eendracht, Fanfare Victoria en de Vrienden van de St. Jozefkapel is een programma 
opgesteld. Op zondag 6 oktober a.s. zal om 9.30 uur de H.Mis worden opgeluisterd 
door Zangvereniging Eendracht. Om 13.00 uur zal de vernieuwde dikke steen, nabij 
de st. Jozefkapel worden onthuld, waarna om 14.30 uur in de kerk een concert zal 
worden gegeven door Fanfare Victoria. Tegen 16.00 uur is de presentatie van het 
boek “Rimburg, over oorlog en vrijheid” en de opening van een bijzondere 
tentoonstelling over die oorlogstijd in gemeenschapshuis d’r Eck. 

De leden van de Belangenvereniging ontvangen het boek gratis, terwijl andere 
geïnteresseerden een bedrag van €17,50 betalen. 

8. Rondvraag. 

Marion Dassen vraagt aandacht voor de parkeerplaats aan de Kapelweien. Er is daar 
een officiële fietsroute, maar het wegdek is erg slecht.                                                                         
Niek Ringens zegt dat het wegdek van de weg bij het Bakkes steeds slechter wordt. 
Henk Beckers vraagt aan de Belangenvereniging om met de gemeente contact op te 
nemen om de mogelijkheid te onderzoeken om weer een kermisattractie naar 
Rimburg te halen. Er is een traditie verloren gegaan, die door veel mensen wordt 
gemist.                                                                                                                                                         
Marc Ploemen vraagt aandacht voor het festival duurzaam Landgraaf op 8 
september a.s. Op dat festival kunnen verenigingen met een stand zichzelf 
promoten.  

Henk Ploemen zegt dat veel vrachtwagens door het dorp moeten rijden om te keren. 
Als tegenover zijn oprit een parkeerverbod zou zijn, konden die vrachtwagens op zijn 
terrein keren. Dat zou vrachtverkeer door het dorp verminderen. Henk zal het deels 
zelf oplossen door bij leveringen de overbuurman vragen om de parkeerplaats vrij te 
houden.      

Harry Wassen zegt dat parkeerplaatsen vaak bezet worden voor permanent gebruik 
o.a. doordat er aanhangwagens gezet worden of andere voertuigen, die maar 
incidenteel gebruikt worden. 

Mevrouw Wassen merkt op dat het verkeerbord bij de Lindegracht door iemand 
gedraaid is. Daardoor kunnen weggebruikers het niet lezen.   

Heidy Bloi zegt dat ook op de Gremelsbrugge aanhangers op parkeerplekken staan. 

Marc Linssen zegt dat meldingen het beste rechtstreeks aan de gemeente kunnen 
gedaan. Deze meldingen worden geregistreerd en als er meerder binnen komen met 
hetzelfde onderwerp, dan moet de gemeente er iets mee. 

Verder vraagt hij aandacht voor de plannen van de gemeente Herzogenrath om 
windturbines te plaatsen langs de grens. De Voorzitter zegt, dat op 12 juni in Hofstadt 



een informatieavond is, waar de Belangenvereniging aanwezig zal zijn. Als er 
ontwikkelingen te melden zijn worden die gedeeld met de leden. 

Arryan Leyba bevestigt dat misstanden rechtstreeks bij de gemeente gemeld 
kunnen worden. Deze worden dan geregistreerd en het beleid van de gemeente is dat 
er iets met de meldingen wordt gedaan.  

Jean Luthjens merkt op dat het IVN op 30 juni a.s. een open dag heeft op de 
Slieënberg. Daar is iedereen van harte welkom. 

 Piet Kersenmakers vraagt naar de stand van zaken met betrekking tot 
levensloopbestendige woningen is hoeve Kallen. Er is door de eigenaar een 
vergunning aangevraagd, die nogal ingrijpend is voor de omgeving. Geadviseerd 
wordt om de vergunning in te gaan kijken om te kunnen bepalen of het dorp daar wel 
zo gelukkig mee moet zijn. Piet heeft het idee dat de Belangenvereniging voor een 
karretje van de eigenaar wordt gespannen. Gelet op de grootte van de 
appartementen en de huurkosten zal volgens hem geen enkele Rimburger daar gaan 
wonen. 

Joep Kleinen zegt dat is 2014/2015 onder de inwoners van Rimburg is gevraagd wat 
er nodig is om prettig in het dorp te wonen. Daaruit kwam o.a. naar voren dat er grote 
behoefte is aan levensloopbestendige woningen/appartementen. Er is destijds heel 
intensief met de gemeente over dit thema gesproken. Er zijn verschillende locaties 
op haalbaarheid onderzocht. Dit heeft niet tot resultaat geleid. Vervolgens kwam de 
eigenaar van hoeve Kallen met plannen. Deze zijn in de Algemene Ledenvergadering 
gepresenteerd. De animo tijdens die vergadering was zeer groot. Daarna is nog eens 
een update in de ledenvergadering gegeven. In die zin heeft de Belangenvereniging 
zich niet voor een karretje laten spannen, maar geprobeerd een oplossing te vinden 
voor een grote behoefte bij veel inwoners. De Dorpsraad wordt nog steeds benaderd 
met de vraag naar appartementen voor ouderen in het dorp. Een vergunningaanvrage 
wordt door de overheid getoetst aan voorschriften. Dat gaat buiten de 
Belangenvereniging om.  

Marc Ploemen zegt dat hij als lid van de adviesraad duurzaamheid, die opereert 
tussen burgers en de gemeentelijke overheid en adviseert over duurzaamheid. Hij wil 
regelmatig een terugkoppeling geven in deze vergaderingen over de voortgang. 
Duidelijk is dat de taakstellingen niet haalbaar zijn met uitsluitend zonepanelen. Er 
zal meer moeten gebeuren. Als er ideeën zijn dan neemt Marc die graag mee richting 
gemeente.     

Henk Ploemen vindt het Rimburgerbos steeds gevaarlijker worden, omdat bomen 
op omvallen staan. Hij vraagt zich af wie aansprakelijk is als er iets misgaat.  



Jan Spierts zegt dat de eigenaar van het bos verantwoordelijk is. Zoals bekend is het 
eigendom van het bos zeer versnipperd en zijn er vele eigenaren. Dat is wel een 
probleem.                                                                                                                                              

9. Sluiting. 

De Voorzitter deelt mede dat de volgende Algemene ledenvergadering is gepland op 
19 november 2024 en sluit vervolgens om 20.45 uur de vergadering onder 
dankzegging voor ieders inbreng. 


